

**Declaration in accordance with EG No. 2011/65/EU und 2015/863
Erklärung zur RoHS-Verordnung EG Nr. 2011/65/EU and 2015/863**

PROVERTHA Connectors, Cables & Solutions GmbH declares: the material composition of all products, which are delivered to our customers now or in the future, are in accordance with the requirements of

Directive 2011/65/EU (RoHS II) and 2015/863 (RoHS III).

The products contain none of the in Annex II of the directive listed substances above the allowed maximum concentration or in the directive specified exemptions can be applied.

Besides, we kindly inform you that we apply exemption 6a and 6c by Annex III for some products.

PROVERTHA Connectors, Cables & Solutions GmbH erklärt, dass alle gelieferten und zukünftig zu liefernden Produkten die stofflichen Anforderungen der

Richtlinie 2011/65/EU (RoHS II) und 2015/863 (RoHS III).

erfüllen. Die Produkte enthalten keine der in Anhang II der Richtlinie aufgeführten Stoffe über die zulässigen Höchstkonzentration hinaus oder eine in der Richtlinie aufgeführte Ausnahme ist anwendbar.

Wir informieren Sie außerdem darüber, dass wir eine Ausnahmeregelung 6a und 6c gemäß Anhang III für einige Produkte anwenden.

Proved and confirmed,
Geprüft und bestätigt,

PROVERTHA
Connectors, Cables & Solutions GmbH

Pforzheim, January 31st, 2019
Pforzheim, den 31.1.2019